



PROTOKOLL STYRELSEMÖTE

Adelövs Framtidsgrupp

Datum	2023 01 10	
Tid	Kl. 19.00	
Plats	Adelövs Friskola	
Närvarande	Stig Petersson Uno Ljungberg Kristina Karlsson Stefan Gustafson Kristin Hedberg Martin Harrysson Ina Nord Maria Balfoort	ampetersson@yahoo.se uno.ljungberg@outlook.com gladlattan@gmail.com ballarp.gustafson@outlook.com info@vansternas.se harryssonmartin@gmail.com ina.engstrand@hotmail.com marian.schot31@gmail.com
Förhinder	Martina Karlsson	martina.folkesson@hotmail.com

Protokoll

1. Alla hälsades **välkomna** av ordförande *Stig Petersson*.
2. Till **protokollförare** valdes *Maria Balfoort*.
3. Till **justerare** valdes *Ina Nord*.
4. **Dagordningen** godkändes.
5. **Föregående protokoll**
Fanns inte tillgängligt.
6. **Asby Alpina**
Fredagskvällen, den 27:e januari hyrs Asbyacken av lokala föreningar. Framtidsgruppen har beviljat ekonomisk stöd till det. Ett konkret belopp kommer fastställas framöver när vi vet hur mycket kostnaderna har varit, och vilka/hur många som ställer upp som sponsor.
7. **Julmarknaden**
För Framtidsgruppen har det kommit in ca. 19.000 kr.
Vi undrar om vi kan bilda en julmarknadsgrupp med en representant från de andra föreningarna, som AIK och Adelövs Friskolas brukarråd, församlingsråd mm. Diskussion fördes kring om någon ska vara valberedning till julmarknadsgruppen, inget beslut taget i frågan.

Det finns önskemål om att samla in alla marknadsuppgifter och skriva ner protokoll/rutiner så att det finns skriftlig tillgång till hur vi gjorde tidigare år. Alla uppmanades att skriva ner förslag, minnesanteckningar och gamla handlingar.

Skolans Brukarråd har fått frågan ang. hamburgerförsäljningen; de återkommer efter sitt nästa möte den 6e februari.

AIK har lämnat in en skrivelse ang. parkeringen.

Helena skrev en allmän sammanställning om julmarknaden.

8. Städning

Adelövs Friskolas gympahall och omklädningsrum städades innan skolstarten efter jullovet, där en enstaka Framtidsgrupp-ledamot kunde delta.

Under vårterminen har inte Framtidsgruppen ngt ansvar, utan AMOK städar onsdagarna.

9. Våren

Diskussion kring aktiviteter i vår. Ett förslag var att ordna en "Adelövs dag". Frågan skickas vidare till nästa möte.

10. Årsmöte

Årsmötet planeras den 4e april. Vi ska fundera vem vi kommer bjuda in som gäst denna kväll.

11. Övriga frågor

Stig ber om uppdatering av hemsidan. Alla uppmantras att vidarebefordra nyheter / information om allt som händer i Adelöv till Marian, så att hon kan lägga ut det på sociala medier.

12. Nästa möte

Nästa möte hålls tisdagen den 7e februari kl 19.00 i Adelövs Friskola.

Ansvarig för fika är Martina.

Adelöv 2023-01-10

.....

Stig Petersson

Ordförande

.....

Ina Nord

Justerare

.....

Maria Balfoort

Protokollförare